
PROTOKÓŁ Nr LXI/2023

ze stacjonarnej sesji Rady Miasta Szczecinek w dniu 27 kwietnia 2023 r. 

pełna relacja audio-video z sesji RM dostępna na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek 

https//www hdsystem pi/fms/video/index php?streamName=szczecmekses

Ustawowy skład Rady Miasta Szczecinek 21 radnych 

Obecnych 21 radnych, według załączonej listy obecności

Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz. 10:00.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- przywitała zebranych,

- stwierdziła wymagane kworum,

- otworzyła LXI sesję RM, przedstawiając porządek obrad

1 Otwarcie sesji

2 Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 03 2023 r

3 Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2023 rok

4 Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2023 - 2035

5 Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Szczecinek na 2023 rok

6 Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek

7 Uchwała w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 

od opłat oraz trybu ich pobierania

8 Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszczeń tymczasowych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek

9 Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kołobrzeska” w Szczecmku

10 Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Pilska-3” w Szczecmku

11 Uchwała w sprawie ustalenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta Szczecinek w 2023 roku

12 Informacja Przewodniczącej Rady Miasta

13 Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji me objętej tematyką sesji

14 Informacja z działalności Burmistrza Miasta

15 Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza

16 Wnioski i oświadczenia radnych

17 Zakończenie sesji

Ad.2
Przyiecie protokołu z sesn z dnia 30 03 2023 r

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag do protokołu, przystąpiła do głosowania nad mm

W ałosowamu iawnvm Rada Miasta lednoałośme 21 głosami „za” przyieła protokół z dnia 30 03 2023 r
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Ad.3.
Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2023 rok

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak uwag, przystąpiła do głosowania nad uchwałą

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta 13 głosami „za” i 8 głosami „wstrzymał sie” podieła uchwałę

Nr LXI/544/2023
w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2023 rok.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.4.
Uchwała w sprawie zmiany wieloletnie! prognozy fmansowei Miasta Szczecinek na lata 2023-2035

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak uwag, przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta 13 głosami „za” i 8 głosami „wstrzymał sie" podieła uchwałę

Nr LXI/545/2023
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2023-2035.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.5.
Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowe; Miasta Szczecinek na 2023 rok

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję
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Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak dalszych uwag, przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta 13 głosami „za” i 8 głosami „wstrzymał sie” oodieła uchwałę

Nr LXI/546/2023
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Szczecinek na 2023 rok.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad. 6.
Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak uwag, przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” oodieła uchwałę

Nr LXI/547/2023
w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.7.
Uchwała w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specialistyczne usługi

opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- oddała głos Burmistrzowi Miasta
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Danie! Rak Burmistrz Miasta:

- zgłosił autopoprawkę polegającą na tym, ze § 5,6 i 7 uchwały otrzymuje brzmienie § 4,5 i 6

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych:

- omówiła projekt uchwały,

- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak uwag, przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podieła uchwałę

Nr LXE/548/2023
w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu
ich pobierania.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.8.
Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszczeń tymczasowych wchodzących

w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- oddała głos Burmistrzowi Miasta

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- prosi o wprowadzenie autopoprawki opublikowany został tekst jednolity ustawy o ochronie praw lokatorów, 

mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego, w związku z tym pojawiła się nowa podstawa 

prawna w omawianej uchwale Dziennik Ustaw z 2023 roku pozycja 735, jest zobowiązany do wprowadzenia tej 

autopoprawki

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych:

- omówiła projekt uchwały,

- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak uwag, przystąpiła do głosowania
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W głosowaniu iawnvm Rada Miasta lednoałośme 21 głosami „za” podieła uchwałę

Nr 1X1/549/2023
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszczeń tymczasowych wchodzących

w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Uchwała w sprawie mieiscoweoo planu zagospodarowania przestrzennego ..Kołobrzeska” w Szczecmku

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Marcin Kaszowski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami ..za” podieła uchwałę

Nr LXI/550/2023
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kołobrzeska” w Szczecmku.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.1Q.
Uchwała w sprawie zmiany mieiscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Piiska-3” w Szczecmku

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Marcin Kaszowski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem dalszych uwag, przystąpiła do głosowania
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W głosowaniu iawnvm Rada Miasta lednogłośnie 21 głosami „za” podieła uchwałę

Nr LXI/551/2023
Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Pilska-3” w Szczecinku.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.11.
Uchwała w sprawie ustalenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta Szczecinek w 2023 roku

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie

Wiesław Suchowiejko radny:

- poinformował, ze jest zainteresowany losem plaży wojskowej,

- być może na posiedzeniu Komisji była mowa o ww plaży, dlatego prosi o udzielenie informacji na ten temat

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, ze na plaży wojskowej były przeprowadzane przez SANEPID badania, które zostały raportowane 

do wyższego rangą urzędu, następnie analizowane i składane do Unii Europejskiej jako potencjalne miejsce 

zagrożenia,

- wyjaśnił, ze jeżeli rok po roku badania są złe, wówczas zalecane jest wyłączenie takiego kąpieliska 

z użytkowania,

- wyraża inne zdanie mz Dyrektor SANEPID-u, jednak według sugestii przychylił się do tej opinii,

- uważa, ze najsłabszym punktem w tej przestrzeni przy plaży jest wylot kanału deszczowego rowu 

melioracyjnego, tam dochodzi do procesów gnilnych i badania nie są na satysfakcjonującym poziomie, 

będziemy nadal monitorowali plaże,

- dodał, ze jesteśmy jednym z nielicznych miast na terenie powiatu szczecineckiego, które zgłasza plaże 

do SANEPID-u i zapewnia obsługę ratowników, w innych miejscowościach kąpieliska są dzikie i ludzie się kąpią 

w o wiele gorszych warunkach,

- my mamy monitoring i to tez zmusza do pewnych ograniczeń, niemniej jednak uważa, ze dwa kąpieliska, 

na których są ratownicy, są wystarczające,

- mieszkańcy kąpią się na „kołkach", na Świątkach, czy tez na plaży wojskowej, są to kąpieliska me zgłoszone

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem dalszych uwag, przystąpiła do głosowania,

- w głosowaniu bierze udział 21 radnych
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W głosowaniu iawnvm Rada Miasta lednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę

Nr LXI/552/2023
Uchwała w sprawie ustalenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta Szczecinek w 2023 roku.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Informacia Przewodmczacei Rady Miasta

Uwag me zgłoszono

Ad.13.
Informacie Przewodniczących Komisu o działalności Komisu me obietei tematyka sesn

Uwag me zgłoszono

Ad.14.
Informacia z działalności Burmistrza Miasta

Uwag me zgłoszono

Ad.15
Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza

Radna Ewa Ogrodzińska opuściła posiedzenie Rady Miasta

Stan obecnych radnych 20 osób

Andrzej Grobelny radny:

- zastanawia się jeszcze nad plażą wojskową,

- będzie taka sytuacja plaża me jest zgłoszona, me będą tam wykonywane żadne badania i me będziemy 

wiedzieli co się tam dzieje,

- rozumie intencje władz miasta, zęby ta plaża była znowu kiedyś kąpieliskiem, trzeba monitorować stan tej wody 

i zrobić wszystko, aby zamknąć te dopływy, które powodują zanieczyszczenie,

- konkluzja jest taka, ze Państwowa Inspekcja me będzie juz badała tej wody, to jednak trzeba byłoby zlecać 

w tym samym czasie badanie wody, co się wiąże z wydatkami,

- warto wiedzieć, jaka jest woda na tym kąpielisku z dwóch powodów oceny, czy z powodu zanieczyszczeń 

wykreślić je z kąpielisk i aby me dopuszczać ludzi do potencjalnie niebezpiecznej wody

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, ze być może mało precyzyjnie rozwinął wątek monitoringu, który będzie dalej wykonywany,

- mieliśmy spotkanie z Panem Dyrektorem SANEPID-u i ustalono, ze mimo faktu me zgłoszenia kąpieliska, nadal 

będzie prowadzony monitoring i będą zlecane badania,
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- wszyscy wiedzą, ze dzieci z okolicy będą się tam kąpały, dlatego będą tam przeprowadzane badania 

wykonywane przez SANEPID i PWiK,

- kąpielisko me znalazło się w uchwale, ale jest fizycznie i me będziemy zaprzestawać dotychczasowych działań, 

niepokój radnego jest niepotrzebny i niezasadny,

- natomiast sprawa zamknięcia dopływu jest prawie niemożliwa, dlatego, ze jest to duży rów melioracyjny, który 

biegnie wzdłuz ulicy Derdowskiego, od ulicy Kołobrzeskiej, gdzie działkowcy „bombardują” ziemię nawozami, 

które spływają do rowu, a także z okolicznych pól rolniczych, które są opryskiwane,

- walczymy z tym problemem i myślimy jak to usprawnić, będzie wprowadzony bieżący monitoring i instalacja 

nowych urządzeń,

- ma nadzieję, ze wyczerpał ten temat

Andrzej Grobelny radny:

- podziękował Burmistrzowi za wyjaśnienia,

- zapytał o oczyszczacze ze słomy, które były instalowane rok temu,

- czy są przeprowadzane jakieś badania tej słomy?

- jak często się ją wymienia, w niektórych miejscach jest jeszcze w dobrym stanie, w niektórych w gorszym,

- jest to zupełne zamknięcie, więc powinien być jakiś efekt

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, ze me jest to zupełne zamknięcie, bo byśmy podtopih pola,

- poprosił Burmistrza Makselona o większe wyjaśnienie

Maciej Makselon Zastępca Burmistrza Miasta:

- wyjaśnił, ze mija rok od czasu, kiedy podczyszczamy te dwa dopływy,

jest to filtr aktywny ekologiczny, który monitorujemy poprzez opracowany przez pracownika Urzędu Miasta 

doktora Tomasza Wajsowicza system monitoringu ciągłego, badana jest woda, która wpływa i wypływa,

- wszelkie dane dotyczące badań są dostępne w Referacie Ochrony Środowiska, do wglądu radnego, jeśli chce 

się zapoznać z parametrami i sposobem funkcjonowania tego monitoringu,

- dodał, ze w wyniku tych działań, woda, która spływa do naszego jeziora jest znacznie lepszej jakości

Andrzej Grobelny radny:

- rozumie, ze ta słoma jest wymieniana i zatrzymują się na mej różne rzeczy,

- interesuje go, czy Referat może teraz udzielić odpowiedzi na temat tych badań, interesuje go co do jeziora 

wpływa,

- w tym miejscu wiele złych rzeczy z wodą dopływa i zastanawia się, co w tej słomie się znajduje, czy są takie 

badania?
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Maciej Makselon Zastępca Burmistrza Miasta:

- wyjaśnił, że najbardziej odpowiednim miejscem wyjaśnień będzie Referat Ochrony Środowiska i rozmowa 

z Tomaszem Wajsowiczem,

- natomiast kanałem radackim, który przepływa przez tereny rolnicze, spływają związki występujące w nawozach, 

czyli różnego rodzaju azotany,

- nie chce publicznie podawać informacji, które nie są sprawdzone, dlatego doktor Tomasz Wajsowicz udzieli 

radnemu wyczerpującej informacji.

Ad.16.

Wnioski i oświadczenia radnych.

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa. Legislacji i Porządku Publicznego:

- podziękował za przychylność, pomoc i organizację Panom Burmistrzom, Przedsiębiorstwu Gospodarki 

Komunalnej oraz Ośrodkowi Sportu i Rekreacji, którzy organizują wydarzenie Pchli Targ, na które chce zaprosić 

wszystkich radnych, Burmistrzów i mieszkańców miasta, w niedzielę 30 kwietnia.

Ad.17.

Zakończenie sesji.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- przypomniała radnym o obowiązku składania oświadczeń majątkowych do końca miesiąca,

- stwierdziła wyczerpanie porządku obrad i zakończyła LXI sesję RM.

Zakończenie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz. 10:35.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Przewodnicząca Rady Miasta
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